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КАРАЂОРЂЕВО - Хрватски члан Председништва БиХ Жељко Комшић изразио је наду
да данашњи самит Србије, БиХ и Турске у Карађорђеву представља коначни обрачун са
"злим духовима и вампирима прошлости" и да је показао да има наде да дође до нових и
бољих односа у региону.

  

Трилатерални састанак држава БиХ, Србије и Турске у Карађорђеву прилика је да се
отворено поразговара о бројним питањима, изјавио је члан Председништва БиХ Жељко
Комшић. Комшић је истакао да "има пуно незгодних питања која ће бити отворена", пре
свега питање поступака неких српских званичника.  "Овде првенствено мислим на
министра Вука Јеремића који је прешао све границе доброг укуса. Он се већ дуже време
меша у унутрашње односе у БиХ, у последње време врло отворено", изјавио је Комшић са
сарајевски лист 24 сата.

  

Тема разговора, потврдио је Комшић, биће и хапшење држављања БиХ по потерницама
из Србије.  На питање зашто баш састанак у Карађорђеву Комшић је одговорио "баш зато
да се вампирима прошлости покаже да нису успели у ономе што су наумили".

  

Након разговора представника три земље, Комшић је новинарима рекао да је данашњи
састанак био веома користан и да се нада да ће доћи до бољих односа у региону,
нарочито између Србије и БиХ. Комшић је рекао да су чланови Председништва БиХ
раније данас одвојено разговарали са Тадићем, без присуства саветника, о свим
актуелним темама попут референдума у Републици Српској, хапшењу грађана БиХ
осумњичених за ратне злочине, о ситуацији у Санџаку и о, како је навео, "наступима
(министра спољних послова Србије) Вука Јеремића".

  

"Разговор је био користан и искрен и изродиће неке активности у будућности. Чули сте и
став председника Тадића о референдуму и то је врло јасна порука да Србија неће
подржати никакав референдум о дезинтеграцији БиХ", рекао је Комшић. Он је најавио
да ће бити инициран трилатерални састанак представника Србије, БиХ и Хрватске на
којем би било речи о оптужницама, потерницама и хапшењима грађана тих земаља
осумњичених за ратне злочине.
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На питање новинара да ли му се чини да Србија мења однос према Републици Српској,
Комшић је рекао да не мисли тако и оценио да је "србијанска политика увек била иста по
том питању". Бошњачки члан Председништва БиХ Бакир Изетбеговић рекао је да две
земље могу да разговарају о свим спорним питањима и "без патрона" попут Турске, али
да ни трилатерални сусрет није лош и да је дијалог увек једини пут да се дође до
компромиса.

  

Он је подсетио да је у БиХ постојала извесна одбојност према идеји да се састанак
одржи у Карађорђеву али да је састанак, према његовом мишљењу, био користан и да је
"вредело доћи у Карађорђево" како би се чули Тадићеви ставови о свим битним
питањима. Одговарајући на питање о захтевима за аутономију Санџака, Изетбеговић је
рекао да су питања дезинтеграције на Балкану "завршена прича" и да су сада на реду
интеграције.

  

Изетбеговић је, такође, рекао да му на састанку није недостајао председник Републике
Српске Милорад Додик и подсетио да се са њим сусрео прошле недеље. Он је рекао да
је почетна идеја да се наредни састанак одржи у Сарајеву на јесен, али да нема ништа
против ни да се трилатерални састанак одржи у Сребреници, "јер је ближе Београду".

  

(Бета)
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